
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 6. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 417
Vil ministeren redegøre for følgende: Hvilken type og størrelse kompensation er der 
givet til beboerne tæt på Kærshovedgård? Hvorfor kompenserer man ikke på ekspropria-
tionslignende vilkår? Hvad er den udgiftsmæssige forskel på, hvis man gav beboerne 
ekspropriation frem for den nuværende kompensation? Der henvises til besvarelsen af 
UUI alm. del - samrådsspørgsmål U den 3. maj 2022.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Camilla Fabricius
formand
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